



تقدم جي اف اكس سكيوروتيز الآن بونص مكون من مستويين على ايداعك، الذي يعطيك مبلغ استثمار جيد مما يتيح لك بدء التداول برأس مال أكبر.

- 1- بونص 100% حتى \$500
- 2- بونص 20% حتى \$1000

الشروط :

- 1- البونص يحق للعملاء الحاليين و للعملاء الجدد.
- 2- البونص يحق للايداعات الجديدة.
- 3- اقل ايداع للحصول على البونص هو 200 دولار / 200 يورو / 200 باوند – يعتمد على عملة الحساب.

التفاصيل و القواعد :

- 1- اي حساب يحصل على البونص سيكون برافعة مالية 1:500 على العملات – 1:100 على الذهب – 1:200 على المؤشرات
- 2- التداول بمساعدة خبراء او مستشارين ماليين محظور بشكل كامل على الحسابات التي ينطبق عليها بونص 100%.
- 3- التداول باستخدام الروبوتات محظور بشكل كامل على الحسابات التي ينطبق عليها بونص 100%.
- 4- المبلغ الأقصى لبونص 100% سيكون 500 دولار / 500 يورو / 500 باوند. و بونص 20% سيكون 1000 دولار / 1000 يورو / 1000 باوند.
- 5- على سبيل المثال: في حال العميل قام بايداع 5500 دولار – المبلغ الأقصى لبونص 100% يكون 500. و المبلغ الأقصى لبونص 20% يكون 1000 دولار
- 6- بونص 100% غير قابل للسحب.
- 6- الشركة تملك الحق في تعديل او تغيير مسميات الحملة من دون سابق انذار.

اجراءات السحب :

- 1- البونص غير قابل للسحب.
- 2- يتم خصم البونص تلقائيا من النظام حين تتم عملية السحب



GFX Securities is now offering a two-level bonus on your deposit, which gives you a good investment amount, allowing you to start trading with a larger capital.

- 1- 100% bonus up to \$500.
- 2- 20% bonus up to \$1,000.

Conditions:

- 1- The bonus is available to both existing and new clients.
- 2- The bonus is available for new deposits.
- 3- The minimum deposit to qualify for the bonus is \$200 or its equivalent in euros or pounds, depending on the account currency.

Details and rules:

- 1- Any account receiving the bonus will have leverage of 1:500 for currencies, 1:100 for gold, and 1:200 for indices.
- 2- Trading with the help of experts or financial advisors is completely prohibited on accounts that receive the bonus.
- 3- Trading using robots is completely prohibited on accounts that receive the bonus.
- 4- The maximum bonus amount is \$500 or its equivalent in euros or pounds for the 100% bonus, and \$1,000 or its equivalent for the 20% bonus.

For example, if a client deposits \$5,500, the maximum bonus amount will be \$500 for the 100% bonus and \$1,000 for the 20% bonus.

- 5- The 100% bonus is not withdrawable.
- 6- The company reserves the right to modify or change the campaign terms without prior notice.

Withdrawal procedures:

- 1- The bonus is not withdrawable.
- 2- The bonus is automatically deducted from the system when a withdrawal is made.

3rd Floor*Ebene Skies Rue De L'institute

Ebene, MAURITIUS -CR GB2102707

info@gfxsecurities.com

www.gfxsecurities.com

+2304687154